
Zápis z jednání školské rady 

17.2.2025, 15:00 hodin, sborovna ZŠ J. A. Komenského Kyjov 

Přítomni: Mgr. Michaela Moudrá, Mgr. Stanislava Julínková, Mgr. Petra Poláčková, Bc. Andrea 

Vašíčková, Bc. Eva Kepeňová, od 15:30 Mgr. Radek Klech 

Omluven: Kamil Filípek z důvodu účasti na výběrovém řízení 

Program: 

1. Vyjádření školské rady k prodloužení funkčního období ředitele: 15:00 – 15:30 hod. 

 

2. Informace ředitele školy o činnosti: 15:30 – 16:00 hod. 

 

ad 1. Všichni zúčastnění vyjádřili svůj názor na prodloužení funkčního období pana ředitele. 

Debatoval se i názor rodičů, veřejnosti, učitelů prvního a druhého stupně.  

Předsedkyně ŠR seznámí s výsledkem debaty v nejbližším možném termínu vedoucí 

školského odboru PaedDr. Ilonu Slaninovou.  

Závěrem bylo hlasováno 4-1-0 ve prospěch prodloužení funkčního období. 

 

ad 2. Pan ředitel seznámil účastníky s činností školního poradenského pracoviště, které hraje 

nezastupitelnou roli v řešení řady problémů ve školním prostředí a pomáhá žákům i rodičům 

při jejich zvládání. Dalším bodem byla otázka bezpečnostní situace ve škole, která je dle 

vyjádření p. ředitele dobrá. Škola se v současné době nepotýká se žádnými závažnými 

problémy.  

 

Zapsala Mgr. Petra Poláčková 

 

Ověřila: Mgr. Michaela Moudrá 
__________________________________________________________________________________ 

24. února 2025 v 16:00 proběhla schůzka s vedoucí odboru PaedDr. Ilonou Slaninovou  

a předsedkyní komise Mgr. Michaelou Moudrou za účasti ředitele školy Mgr. Radka Klecha. 
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